

Title (en)
RENIN INHIBITORY PEPTIDES CONTAINING A SUBSTITUTED PHENOXYACETYLE GROUP.

Title (de)
RENIN INHIBIERENDE PEPTIDE MIT SUBSTITUIERTER PHENOXYACETYLGRUPPE.

Title (fr)
PEPTIDES INHIBITEURS DE RENINE CONTENANT UN GROUPE PHENOXYACETYLE A SUBSTITUTION.

Publication
EP 0413750 A1 19910227 (EN)

Application
EP 89905893 A 19890424

Priority
US 18977788 A 19880503

Abstract (en)
[origin: WO8910920A1] The present invention provides novel peptides. These peptides are useful as renin inhibitors and have a non-cleavable transition state insert corresponding to the 10,11- position of the renin substrate (angiotensinogen) and a mono- or di-substituted phenoxyacetic acid moiety corresponding to the 8- position of the renin substrate. Renin inhibitors are useful for the diagnosis and control of renin-dependent hypertension, congestive heart failure, renin dependent hyperaldosterism, other renin dependent cardiovascular disorders and ocular disorders. These peptides are also useful as inhibitors of HIV-I protease. Inhibitors of HIV-I protease are useful for treating human acquired immunodeficiency disease syndrome (AIDS).

Abstract (fr)
On a mis au point de nouveaux peptides utiles comme inhibiteurs de rénine et ayant un insert d'état de transition non clivable correspondant aux positions 10,11 du substrat de rénine (angiotensinogène), ainsi qu'une fraction d'acide phénoxyacétique mono ou bisubstitué correspondant à la position 8 du substrat de rénine. Les inhibiteurs de rénine sont utiles pour le diagnostic et le traitement de l'hypertension dépendante de la rénine, la décompensation cardiaque congestive, l'hyperaldostérisme dépendant de la rénine, d'autres troubles cardio-vasculaire dépendants de la rénine ainsi que des troubles oculaires. Ces peptides sont également utiles comme inhibiteurs de protéase du VIH-I. Des inhibiteurs de protéase du VIH-I sont utiles pour traiter le syndrome de la maladie d'immunodéficience acquise humaine (SIDA).

IPC 1-7
A61K 31/395; A61K 37/64; C07D 233/64; C07D 401/12; C07K 5/02

IPC 8 full level
A61K 38/55 (2006.01); **A61P 5/38** (2006.01); **A61P 9/12** (2006.01); **A61P 43/00** (2006.01); **C07D 213/38** (2006.01); **C07D 233/54** (2006.01); **C07D 233/64** (2006.01); **C07D 401/12** (2006.01); **C07K 5/02** (2006.01); **C07K 5/06** (2006.01); **C07K 14/81** (2006.01)

CPC (source: EP)
A61P 5/38 (2017.12); **A61P 9/12** (2017.12); **A61P 43/00** (2017.12); **C07D 233/64** (2013.01); **C07D 401/12** (2013.01); **C07K 5/0227** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8910920A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8910920 A1 19891116; AU 3570089 A 19891129; EP 0413750 A1 19910227; JP H03504127 A 19910912

DOCDB simple family (application)
US 8901672 W 19890424; AU 3570089 A 19890424; EP 89905893 A 19890424; JP 50586689 A 19890424